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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/23-01/34 
  URBROJ: 2170-1-03-00-23-6 
  Rijeka, 25.04.2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 1. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
1. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 25.04.2023. godine (utorak) s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Edvard Soldatić, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Radovan Ćiković, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Josip Tabula, član VMO 
 
 
Usvajanje Zapisnika s konstituirajuće sjednice VMO Gornji Zamet održane 30.03.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Edvard Soldatić i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Informacija – Normativni akti VMO Gornji Zamet 
2. Rebalans Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2023. godinu 
3. Planirane programske aktivnosti za 2023. godinu 
4. Povećanje prometne sigurnosti na prometnicama na području MO Gornji Zamet 
5. Razmatranje pristiglih prijedloga komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija) za 2024. 

godinu 
6. Tekuća prometna i komunalna problematika 
7. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Soldatić i tajnik MO izvijestili su vijećnike o informacijama na temu 
normativnih akata VMO Gornji Zamet – Poslovnik VMO Gornji Zamet, Pravila MO Gornji Zamet i 
Pravilnik o nagrađivanju. Ukoliko Vijeće MO ima neki prijedlog za dopune ili izmjene postojećih 
dokumenata (iz siječnja 2019. godine) isti će se uputiti prema stručnim službama Grada Rijeke, 
odnosno Upravnom odjelu za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu radi 
pregleda formalne i nomotehničke ispravnosti predloženih promjena. Budući se i kod Poslovnika i kod 
Pravila MO možda mogu očekivati i određene promjene na razini cijelog Grada, odnosno svih mjesnih 
odbora zabilježit će se sve eventualne primjedbe i dopune na postojeće dokumente a do daljnjega bi 
se sukladno uputama radilo prema postojećim tekstovima budući su se oni do sada operativno pokazali 
zadovoljavajućim formalno-pravnim okvirom za nesmetani rad Vijeća MO. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te jednoglasno prihvatili 
normativne akte Vijeća MO Gornji Zamet – Poslovnik Vijeća Mjesnog odbora Gornji Zamet, 
Pravila Mjesnog odbora Gornji Zamet i Pravilnik o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za 
doprinos u razvoju Mjesnog odbora Gornji Zamet. 
 
AD 2 
 
G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o potrebi usvajanja Rebalansa Financijskog plana VMO 
Gornji Zamet za 2023. godinu. Rebalansom se usklađuju planirani iznosi za prva tri mjeseca sa 
stvarnim izvršenjem, odnosno preostali dio plana raspoređen je na sljedećih devet mjeseci 2023. 
godine po novom ustrojstvu, na nove proračunske razdjele za rashode i izdatke. Ukupan zbir prihoda 
i rashoda u skladu je s usvojenim Financijskim planom VMO Gornji Zamet za 2023. godinu, odnosno 
nije došlo ni do povećanja ni do smanjenja istoga. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Rebalans Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 
2023. godinu. 
 
AD 3 
 
G. Soldatić i tajnik MO upoznali su vijećnike s usvojenim Programom rada MO Gornji Zamet te 
planiranim programskim aktivnostima za 2023. godinu. Uz realizirani program Dočeka Zametskih i 
Halubajskih zvončara planirani programi su: Križevica 2023. (suorganizacija s VMO Srdoči i VMO 
Grbci), Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije o Programu rada i planiranim 
programskim aktivnostima za ovu godinu. Način organizacije programa i obilježavanja Dana 
MO razmotrit će se mjesec rujan/listopad. U sklopu programa obilježavanja Dana MO razmotrit 
će se i mogućnost organizacije akcije dobrovoljnog darivanja krvi. 
 
AD 4 
 
Vijećnici MO razmotrili su uočene potrebe te ranije zaprimljene prijedloge/upite od strane građana na 
temu povećanja stupnja prometne sigurnosti u naselju. Vijeće MO Gornji Zamet je kroz sredstva 
komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija) za 2023. godinu u svrhu povećanja prometne sigurnosti 
osiguralo financijska sredstva kroz tri stavke – 10.22 Elaborat povećanja stupnja sigurnosti na području 
MO Gornji Zamet, 10.23 Oprema za realizaciju povećanja stupnja sigurnosti na području MO Gornji 
Zamet te 10.24 Radovi za realizaciju povećanja stupnja sigurnosti na području MO Gornji Zamet. Na 
temelju prijedloga građana i vijećnika MO stručnim službama TD Rijeka plus uputio bi se dopis s 
prijedlozima za navedena poboljšanja stupnja sigurnosti na prometnicama te zatražio stručni izvid na 
terenu i službeno očitovanje o dostavljenim prijedlozima. 
  
Zaključak: Nakon razmatranja teme i prijedloga Vijeće je suglasno da se stručni izvid nadležnih 
i očitovanje zatraži o sljedećim prijedlozima: 
 

1. Postava jednog novog prometnog ogledala u Ulici Tići kod k.br. 26 (nepreglednost prilikom 
izlaska iz odvojka ulice od strane k.br. 13C, 13B, 13 i 15) 
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2. Postava jednog ili dva nova prometna znaka „djeca na cesti“ (ukoliko je moguće i iscrtavanje 
horizontalne oznake na kolniku) u neposrednoj blizini dječje i sportsko-rekreativne zone u Ulici 
Bogomira Ćikovića Marčeva (preko puta Češkog Doma) 

3. Premještaj jednog postojećeg usporivača prometa u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva u 
neposrednoj blizini nogometnog i košarkaškog igrališta za cca. 10 metara istočno (usporivač 
prometa sada se nalazi paralelno s bočnim parkiralištem te je učestala situacija u prometu da 
ga vozači zaobilaze ukoliko parkiralište na tom dijelu nije zauzeto – ovim premještajem za cca. 
10 metara istočno, odnosno do točke gdje se nalazi izbočeni dio nogostupa spriječilo bi se 
njegovo zaobilaženje i potencijalno opasna vožnja van predviđenog kolnog traka) 

4. Postava jednog novog prometnog znaka „djeca na cesti“ kod dječjeg parka u Ulici Josipa 
Mohorića u blizini k.br. 37 i 39 

5. Postava odgovarajućeg prometnog znaka ograničenja brzine vožnje na ulazu u donji dio Ulice 
Soldanac iz smjera Ulice Josipa Mohorića 

6. Postava usporivača prometa i označavanje novog pješačkog prijelaza u blizini spoja ulica Ante 
Mandića i Vladivoja i Milivoja Lenca – blizina k.br. 47 Ulice Vladivoja i Milivoja Lenca 

7. Povećanje stupnja sigurnosti na spoju ulica Vladivoja i Milivoja Lenca, Milice Jadranić i Josipa 
Mohorića te na spoju ulica Vladivoja i Milivoja Lenca, Bogomira Ćikovića Marčeva i Tići – pr. 
obnova postojećih horizontalnih linija, odgovarajući novi prometni znak(ovi), ukoliko je moguće 
i ocijenjeno kao opravdano nova dodatna horizontalna signalizacija.  

 
AD 5 
 
G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike s postupkom davanja prijedloga komunalnih prioriteta  - 
malih komunalnih akcija (javni poziv namijenjen svim građanima za predlaganje projekata uređenja i 
održavanja komunalne infrastrukture otvoren je od 11. do 28. travnja 2023.)  MO Gornji Zamet za 2024. 
godinu. Vijeće je do sljedeće sjednice uzelo na razmatranje pristigle prijedloge od strane građana. 
 
Zaključak: Vijeće MO će na sljedećoj sjednici objediniti zaprimljene prijedloge od strane 
građana te nadodati svoje prijedloge i poslati ih na obradu u smislu izvedivosti i financijske 
procjene prema nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet u sklopu dokumenta 
Prijedloga komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Gornji Zamet za 2024. godinu. 
 
AD 6 
 
6.1. Tajnik MO informirao je vijećnike kako su nadležnima na temelju uočavanja na terenu i prijave 
građana putem e-maila dostavljene informacije na temu visećih kablova sa stupova na dvije lokacije, 
u gornjem dijelu Ulice Soldanac, u blizini k.br. 55D te na spoju ulica Franje Pilepića Pavina i Plješivičke. 
Od nadležnih je zamoljeno službeno postupanje kako viseći kablovi ne bi predstavljali moguću 
potencijalnu opasnost za prolaznike, posebice djecu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.   
 
6.2. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom prijedlogu građana na temu Ulice 
Pilepići i mogućnosti postave dodatnih spremnika za komunalni otpad. Kako je Ulica Pilepići (donji dio 
ulice) povezana s još 3 ulice – Nehajskom, Slavinj i Snežničkom, a u tom dijelu naselja nalazi se samo 
jedan set spremnika za odvajanje otpada sukladno upitu građana zamolit će se izvid na terenu i obrada 
prijedloga građana za postavom novog – dodatnog seta spremnika za odvajanje otpada na prigodnoj 
mogućoj lokaciji pri vrhu Ulice Pilepići. Vezano na ovu temu Vijeće je razmotrilo mogućnost premještaja 
spremnika za staru odjeću i obuću koji se nalazi u Ulici Milice Jadranić, neposredno ispod k.br. 2 (uz 
obilježeni pješački prijelaz). 
 
Zaključak: Radi bolje prometne preglednosti Vijeće će zatražiti premještaj spremnika za staru 
odjeću i obuću. Prijedlog nove lokacije je spoj ulica Bogomira Ćikovića Marčeva i Ćićarijske, uz 
spremnike za komunalni otpad. Prijedlog ove nove lokacije proizlazi iz razloga veće slobodne 
površine te parkirališta koje se nalazi u neposrednoj blizini te se ovim premještajem ne bi 
utjecalo na smanjenje prometne preglednosti kao što je slučaj s trenutnom pozicijom postave 
predmetnog spremnika. 
 



 4 / 5 

 

6.3. Tajnik MO upoznao je vijećnike s izraženim primjedbama građana na temu prometne sigurnosti te 
otežanog skretanja većih (dužih) vozila na spoju ulica Vladivoja i Milvoja Lenca i Bilogorske. S 
problematikom su na terenskom sastanku s građanima upozati nadležni, TD Rijeka plus te će se 
sagledati optimalno rješenje i način postupanja, tj. realizacije prometnog poboljšanja na problematičnoj 
lokaciji. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
6.4. Vijećnici su se ukratko osvrnuli na ranije zaprimljeni dopis/e-mail od strane KD Autotrolej na temu 
optimiziranja broja smjena uslijed stalnih problema s brojem vozača te dostavljeni prijedlog 
prometovanja linija br. 3 i 3A subotom i nedjeljom na način da se spoje u zajedničku liniju na isti način 
kao što su prometovale od 14.01.2019. godine do 06.01.2020. godine te bi linija prometovala trasom 
Delta – Pomerio – Drnjevići (Morčić) – Bezjaki – Grbci – Pomerio – Delta. Tako bi na trasi sadašnje 
linije br. 3 bio 1 polazak manje, a dio od Morčića prema Bezjakima (3A) bi dobio 7 polazak više subotom 
i 7 polazaka više nedjeljom.  
 
Zaključak: Sukladno ranijem dogovoru svih vijećnika Vijeće je suglasno s dostavljenim 
prijedlogom. Tema voznih redova autobusnih linija 3 i 3A razmatrat će se i u narednom periodu 
te ukoliko bude dodatnih primjedbi/prijedloga građana VMO Gornji Zamet povezat će se s VMO 
Grbci kako bi se nastavila komunikacija s Gradom i KD Autotrolej. 
   
6.5. Vijećnici su razmotili problematiku bijelih neasfaltiranih puteva na području MO Gornji Zamet: 
 

1. u Ulici Bože Starca Jurićeva kod k.br. 7 – prema dostupnim informacijama neuređena 
makadamska površina koju građani koriste kao parkiralište na grč. br. 308/15 k.o. Zamet u 
gradskom je vlasništvu ali ista ne predstavlja nerazvrstanu cestu, niti ju Grad održava kao javnu 
površinu. Da bi se takva površina mogla urediti i da bi ista dobila status nerazvrstane ceste 
mora se pristupiti imovinsko-pravnoj i tehničkoj pripremi prema važećoj prostorno-planskoj 
dokumentaciji.   

2. manji odvojak Ulice Trampi jugozapadno od k.br. 12 (spoj s Ulicom Milice Jadranić sjeverno od 
k.br. 38B) 

3. slijepi odvojak Plješivičke ulice kod k.br. 29, 34, 36 i 38 
4. manji odvojak Plješivičke ulice kod k.br. 28 i 30 
5. odvojak Ulice Josipa Mohorića kod k.br. 8, 10, 8A, 8B i 8C 

 
Zaključak: Nadležnima, Upravnom odjelu za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo 
uputit će se službeni dopis za dostavom svih relevantnih informacija na ovu temu neasfaltiranih 
prometnica na području MO Gornji Zamet, trenutno važeću prostorno-plansku dokumentciju, 
kao i daljnje planove Grada koji se prvenstveno odnose na uređenje i asfaliranje istih. 
 
6.6. Vijećnici su razmotrili problematiku potencijalno opasnog dijela kolnika te u dijelu Ulice Brigača 
nedostajućeg potpornog zida. Radi se o velikim pukotinama u asfatu koje se nalaze u blizini kućnih 
brojeva 7 i 9 u navedenoj ulici. 
 
Zaključak: Od nadležnih upravnih odjela zamolit će se stručni izvid cjelokupne situacije na 
terenu te službeno očitovanje i informacije o načinu sanacije, prijedlogu adekvatnog rješenja i 
rješavanja opisane problematike.  
 
6.7. G. Ćiković istaknuo je primijećeni nedostatak – zaokrenuto prometno ogledalo iznad obilježenog 
pješačkog prijelaza na spoju ulica Vladivoja i Milivoja Lenca, Josipa Mohorića i Milice Jadranić (ispod 
Restorana Morčić). 
 
Zaključak: Prometna situacija i potreba za ispravnim podešavanjem ogledala dostavit će se 
nadležnima, TD Rijeka plus i zamoliti uklanjanje nedostatka radi prometne sigurnosti, 
prvenstveno pješaka i preglednog korištenja pješačkog prijelaza.  
 
6.8. G. Mihajić predložio je da se s nadležnima, TD Rijeka plus ispita mogućnost iscrtavanja razdjelne 
linije na kolniku (poluisprekidane ili barem mjestimične, sukladno procjeni struke) u Ulici Vladivoja i 
Milivoja Lenca radi povećanja prometne sigurnosti. 
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Zaključak: Vijećnici su se složili s prijedlogom koji će se dostaviti stučnim službama TD Rijeka 
plus te zamoliti službeno očitovanje o prijedlogu. 
 
6.9. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o upitima i prijedlozima građana na temu izgradnje 
novog parka za pse na području MO. Na ovu temu zaprimljene i su informacije susjednog MO Pehlin: 
Vijeće MO Pehlin u više je navrata tražilo uređenje novog parka za pse na konkretnoj lokaciji između 
ceste D427 Rijeka-Viškovo i spoja s Ulicom Hosti (neposredna blizina dječje, sportsko-rekraatine zone 
u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva) te su zaprimljene i informacije - odgovor koji je MO Pehlin zaprimio 
u sklopu prijedloga komunalnih prioriteta za ovu stavku. U očitovanju urbanizma iz 2022. godine stoji 
kako je sukladno GUP-u predmetna lokacija planirana za infrastrukturnu namjenu koja je realizirana 
kao čvor Hosti. Predmetno zemljište je u vlasništvu Grada Rijeke. Iako je unutar čvora Hosti moguće 
urediti i zelene površine koje će imati dekorativni učinak, uređenje parka za pse ne drži se prihvatljivim 
rješenjem s obzirom na frekventnost prometnice i otežanu pristupačnost korisnicima. Slijedom 
navedenog nadležni nisu suglasni s uređenjem parka za pse na navedenom području.  
 
Zaključak: Prijedlog za uređenjem novog parka za pse na području MO nadležnima će se 
dostaviti putem prijedloga komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija) MO Gornji Zamet za 
2024. godinu. 
 
6.10. Tajnik MO ukratko je informirao vijećnike o informacijama koje su proslijeđene nadležnima na 
postupanje na temu redovnog održavanja – od strane građana prijavljene i na terenu uočene udarne 
rupe u asfaltu kolnika i oštećenja asfalta, lupajući (nefiksirani) i začepljeni (lišće, pijesak) slivnici i 
rešetke za oborinske vode, neispravna svjetla javne rasvjete, nedostaci u vidu oštećenih i nedostajućih 
prometnih znakova te prijavama nekoliko lokaliteta na kojima je uočena pojava komunalnog nereda u 
naselju. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
6.11. Vijećnici su ukratko prokomentirali komunalnu problematiku u Ulici Josipa Lenca Spodolčeva s 
kojom je upoznat i komunalni redar zadužen za područje MO Gornji Zamet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Pratit će se stanje na terenu i 
sukladno potrebi reagirati prema nadležnima. 
 
AD 7 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
              Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                         Edvard Soldatić                          

 


